



克里夫兰当代中国文化协会
Cleveland Contemporary Chinese
Culture Association

克里夫兰当代中国文化协会
克里夫兰当代中文学校



Cleveland Contemporary Chinese Culture Association

Cleveland Contemporary Chinese School



www.ccca.org

克利夫兰当代中国文化协会 (CCCCA) 克里夫兰当代中文学校 (CCCS)

克里夫兰当代中国文化协会(CCCCA)成立于1995年，是一个面向公众的、持有 IRS 501C3 资质的非盈利组织，是俄亥俄州东北地区最大、最有影响力的华人协会。CCCCA 的主要宗旨是提升大克利夫兰地区的多元文化交流与各族裔间的和谐相处，加强本地区主流社会、华人社区与中国大陆的民间文化以及科技方面的交流。CCCCA下设克里夫兰当代中文学校，克利夫兰华人文化中心以及各种球队与艺术团队，拥有2,000 多名会员与学生。

CCCCA的大部分会员是上世纪80年代后来美攻读学位的中国大陆留学生，在美国获得了博士或硕士学位，他们在本地区的研究机构、大学与公司里担任重要的或比较重要的技术职务。CCCCA长期以来不但为传播中国文化而办学校，而且也与国内一些城市与大学开展各种科技专业与中国文化的活动，为祖国引进高科技人才举办过大型茶话会和科技人才交流晚宴。

当代中文学校目前有450多名各种族裔的中、小学生与成人学生。学校聘请了40多位老师开设中文、绘画、舞蹈、技巧、球类、武术、SAT、棋类和其它艺术类课程。当代中文学校除了举办校内的各类中文比赛外，还鼓励学生积极参与校外的中文比赛活动。学校的学生在“全美青少年中文作文大奖赛”中获得特等奖、一等奖等奖项，在历届“世界华裔青少年中华文世界华裔青少年中华文化知识竞赛”中多人次获得优胜奖等奖项；在历届世界“华人青少年作文比赛”中多人次获得一等奖等奖项。在过去26年里，当代中文学校在传播和弘扬中华文化方面取得了丰硕的成果，于2013年获得“中国海外交流协会”授予的“示范学校”称号，同时，我校也获得了“中国海外交流协会”赠送的“华星书屋”，建立了华文图书馆。

协会的艺术团和学生艺术团体多次在大克里夫兰地、哥伦布和匹兹堡的各种节日活动中演出各类节目，赢得了社区其它族裔对华人团体的认可与赞誉。

CCCCA在过去的26年里取得了巨大成功，在当地政府、公司与义务工作人员的支持下，为数千学生与居民提供了有益的中文教育与多元文化服务。协会的主要领导们曾在拥有420多所会员学校的全美中文学校协会担任会长、总干事长、常务副总干事长等职务，他们与CCCCA 历届理事会成员为在俄亥俄东北部地区积极推动华文教育事业和弘扬中华文化而不懈努力。CCCCA成立以来一直坚持发展与祖籍国的民间交流，获得当地主流社会和华人社区的赞赏。

CCCCA衷心欢迎当地所有热爱中国文化与中国艺术的人士加入我们的队伍，并真诚感谢各界友人与同胞对我们工作的大力支持！

Cleveland Contemporary Chinese Culture Association (CCCCA)

Cleveland Contemporary Chinese School (CCCS)

Founded in 1995, Cleveland Contemporary Chinese Culture Association (CCCCA) is a 501(c) (3) non-profit organization ran by volunteers from all walks of life, many of them American Chinese professionals. CCCCCA's mission is to promote multicultural exchange and diversity, strengthen Sino-American cultural and business relations. During the last two decades, CCCCCA has grown to become the largest and most active Chinese cultural organization in the northeast Ohio with a membership base of over two thousand people.

CCCCA overseas a weekend Chinese language and culture school called Cleveland Contemporary Chinese School (CCCS), a Cleveland Chinese Culture Center (CCCC) and various sports teams and arts troupe.

CCCS has more than 450 students from many diverse families. The school has more than 40 experienced language and art teachers, some certified by the state of Ohio and teaches at regular schools of local communities. Currently the school offers courses in Chinese language, painting, dance, acrobat, sports, martial arts, SAT, chess, etc. Every year our students' outstanding language skills and other talents are showcased at annual Chinese language and cultural competitions. Many of our students won numerous top awards at events like Youth Chinese Writing Competition in the USA, Worldwide Chinese Cultural Competition. In 2013 CCCS was awarded the highly selective Model Chinese School in USA by China Overseas Cultural Exchange Association. CCCS is also one of the few "China Star Library" in US.

Our arts troupes are a must-have for many cultural events like Cleveland One World, Cleveland Asian Festival, Solon Home Days, Cleveland "One World Day", Columbus China Day and Chinese New Year's Celebration Gala in Cleveland, Columbus and Pittsburgh. Since 2012, CCCCCA's student art troupe performs every year for many Cuyahoga County's senior centers with the general support from Cuyahoga County Arts & Culture.

CCCCA's achievement and success would not be possible if not for the great support from all the volunteers, all CCCCCA's board directors, local governments and businesses. A strong leadership team also helps. CCCCCA's leadership team draws from many years of experience and expertise serving national non-profit organizations like Chinese School Association in the US (CSAUS) as president, vice president, executive director, deputy executive director. CSAUS has 420 member schools with more than 100,000 students.

CCCCA welcome and encourages all people to join in our effort of language study, cultural awareness and diversity. Together we can make a difference. Together we will make a difference.